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Адрес DuPont de Nemours (Belgium) BVBA 
Vespel® Department 
A. Spinoystraat 6 
2800 Mechelen

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
DuPont™ Vespel® parts and shapes has proven to be a cost-effective solution in a wide array of applications...satisfying the most stringent
requirements for weight reduction, long service life, chemical exposure, extreme temperatures, or custom-made quality parts combined with
professional assistance and single-source accountability.

DuPont™ Vespel® parts and shapes offers a wide array of custom designed parts for our Industrial segment. These applications include industries
such as: compressors, high temperature and pressure valves and pumps, welding torches, insulators and hot glass handling. We also offer small
motor bushing and bearing for handheld tools appliance motors and fans, as well as improving the uptime and reliability of textile machinery.

Company Profile of DuPont de Nemours (Belgium) BVBA

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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